

符合性聲明書

Declaration of Conformity

報驗義務人代碼 Code of the applicant	編號 Number
D43681	201813

本符合性聲明書應依商品檢驗法規定備齊相關技術文件後始得簽具
Please check all the related technical documents in accordance with the Commodity Inspection Act before signing the form.

報驗義務人：精訊電子科技有限公司

Obligatory Applicant

地址：桃園市龜山區復興二路 110 巷 45 弄 3 號 3 樓

Address

電話：03-397-9800

Telephone

商品中（英）文名稱：LPe35000/2-M2, 1 or 2 Port 32G FC HBA

Commodity Name

商品型式（或型號）：P011814

Commodity Type (Model)

符合之檢驗標準及版次：CNS 13438(95 年完整版);

Standard(s) and version

CNS 15663 第 5 節「含有標示」(102 年 7 月)

試驗報告編號：EMUL0092.2

Test Report Number

試驗室名稱及代號：Element Materials Technology Portland-Evergreen Inc.

Testing laboratory name and designation number SL2-IN-E-1154R

符合性聲明檢驗標識及識別號碼：

The form of the DoC marking appears like this



D43681
RoHS

或
or



D43681
RoHS

茲聲明上述商品符合商品檢驗法符合性聲明之規定，若因違反本聲明書所聲明之內容，願意擔負相關法律責任。

I hereby declare that the listed commodity conforms to Declaration of Conformity requirements stipulated in the Commodity Inspection Act. I agree to take any legal obligations should violations against the Declaration of Conformity occur.

報驗義務人：精訊電子科技有限公司 (簽章)

Obligatory Applicant

(Signature)

中 華 民 國

107

年

07

月

09

日

(DATE)

(year)

(month)

(day)